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Abstract (en)
The flanges (21, 22) are moulded over an insert (207) with a good coefficient of friction, the outer surface of which fits flush against the inner surface
of each flange and which comprises two circular parts connected by a bi-concave joint (211), the said insert comprising recesses (210) into each of
which the plastic material making up the flanges penetrates in order to form a bead in which each cell (100) is accommodated. <IMAGE>

Abstract (fr)
Les flasques (21, 22) sont surmoulées sur un insert (207) à bon coefficient de frottement dont la face externe affleure la face intérieure de chaque
flasque et qui comporte deux parties circulaires reliées par une jonction bi-concave (211), ledit insert comportant des gorges 210 dans chacune
desquelles la matière plastique constituant les flasques pénètre pour former un cordon dans lequel est ménagé chaque alvéole (100). <IMAGE>
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